
KRM.0012.05.0007.2022

D2022.06.02591

Protokół Nr 0012.05.51.2022

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kalisza

z posiedzenia, które odbyło się w dniu 20 czerwca 2022 roku

*********************************************************************

Obecni na posiedzeniu wg listy obecności dołączonej do niniejszego protokołu.

*********************************************************************

PORZĄDEK OBRAD

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

3. Sprawozdanie finansowe jednostki samorządu terytorialnego za 2021 rok.

4. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 rok

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok.

5. Raport o stanie gminy za rok 2021.

6. Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  stawek  dotacji

przedmiotowych  dla  Ośrodka  Sportu,  Rehabilitacji  i  Rekreacji  w  Kaliszu  –

samorządowego zakładu budżetowego na 2022 rok.

7. Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa  w Kaliszu,

w roku szkolnym 2022/2023.

8. Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  gromadzenia  na  wydzielonym

rachunku  dochodów  przez  samorządowe  jednostki  budżetowe  prowadzące

działalność określoną w ustawie z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe.

9. Sprawozdanie z realizacji w 2021 roku „Wieloletniego programu współpracy Miasta

Kalisza  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzonymi

działalność pożytku publicznego na lata 2021 - 2025” oraz „Programu współpracy

Miasta  Kalisza  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021”.

10. Projekt uchwały w sprawie określenia trybu powoływania członków oraz organizacji

i trybu działania Kaliskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego.

11.  Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustanowienia  na  obszarze

rewitalizacji Miasta Kalisza Specjalnej Strefy Rewitalizacji.



12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Miasta

Kalisza na lata 2022-2043.

14. Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  zasad  rozliczenia

tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli,  dla  których

ustalony  plan  zajęć  jest  różny  w poszczególnych  okresach  roku  szkolnego,  zasad

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć

dyrektorom i wicedyrektorom szkół oraz nauczycielom pełniącym inne stanowiska

kierownicze  w  szkole  oraz  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć

nauczycieli,  dla  których  nie  ustalono  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć

dydaktycznych,  obowiązujących  w  przedszkolach,  szkołach  i  placówkach

oświatowych prowadzonych przez Miasto Kalisz.

15. Pismo Prezydenta Miasta Kalisza z dnia 7 czerwca 2022 r. w sprawie zaopiniowania

przez  stałe  Komisje  Rady  Miasta  Kalisza  listy  zgłoszonych  projektów w ramach

Budżetu Obywatelskiego Miasta Kalisza na 2023 rok.

16. Pismo  Wiceprezydenta  Miasta  Kalisza  z  dnia  15  czerwca  2022  r.  w  sprawie

wyznaczenia  członka  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  do  prac  w  komisji

oceniającej oferty na realizację zadań z zakresu rozwoju sportu.

17. Korespondencja:

a) Uchwała  Nr  SO  –  2/0955/180/2022  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 9 czerwca 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii

o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Kalisza  o  udzielenie  absolutorium

Prezydentowi Miasta Kalisza za rok 2021.

18. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

19. Zamknięcie posiedzenia.

***************************************************************************

Ad.1.Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  pan

Marian Durlej, który powitał wszystkich obecnych radnych i gości.

Ad.2.Zatwierdzenie porządku obrad.

Głosowanie: 8 osób za (8 obecnych). Porządek obrad został jednomyślnie przyjęty.



Ad.3.Sprawozdanie finansowe jednostki samorządu terytorialnego za 2021 rok.

Pani Aneta Ochocka, skarbnik miasta omówiła powyższą uchwałę. 

Głosowanie:  7  osób  za,  1  osoba  się  wstrzymała  (8 obecnych).  Sprawozdanie  zostało

pozytywnie zaopiniowane. 

Ad.4.Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 rok

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok.

Pani Aneta Ochocka skarbnik miasta omówiła powyższy projekt uchwały. 

Głosowanie:  8  osób  za,  1 osoba się  wstrzymała  (9 obecnych).  Projekt  uchwały  został

pozytywnie zaopiniowany. 

Ad.5.Raport o stanie gminy za rok 2021.

Pan Marcin Cieloszyk sekretarz miasta omówił powyższy raport.

Wobec braku uwag raport został przyjęty. 

Ad.6.Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  stawek  dotacji

przedmiotowych  dla  Ośrodka  Sportu,  Rehabilitacji  i  Rekreacji  w  Kaliszu  –

samorządowego zakładu budżetowego na 2022 rok.

Pan Mirosław Przybyła dyrektor Ośrodka Sportu, Rehabilitacji i Rekreacji poinformował, że

wniosek  o  zwiększenie  stawek  dotacji  wynika  z  podwyżek  cen  energii,  co  wiąże  się

z podwyższeniem kosztów użytkowania obiektów, czego nikt nie przewidział przygotowując

budżet. Kilkukrotnie była robiona analiza potencjalnego zapotrzebowania, czyli zwiększenia

stawek dotacji.  Pan Przybyła poinformował, że dotacja którą otrzymuje  OSRiR jest  dotacją

przedmiotową,  ukierunkowaną  na  poszczególne  obiekty,  a  kwota  o  którą  wnioskuje jest

według niego kwotą bezpieczną.

Radny Dariusz Grodziński powiedział, że uchwalanie budżetu poniżej kosztów wykonania do

roku poprzedniego mija się z celem. Dodał, że analizowanie wykonania budżetu jednostek

powinno być realne i dokładniej przemyślane. 

Pan Przybyła powiedział, że konstrukcja budżetu na ten rok była po części realna, a tworząc

budżet  nie  można opierać  się  tylko na przewidywaniach  i  tym,  jakie  środki  OSRiR chce

otrzymać.

Radna  Barbara  Oliwiecka  zapytała,  czy  na  budynku  OSRiR  są  zamontowane  panele

fotowoltaiczne. 

Pan  Przybyła  odpowiedział,  że  jeszcze  nie.  Dodał,  że  jest  na  to  pewna  koncepcja,  ale

profesjonalne przygotowanie projektu jest bardzo kosztowne. 

Radna  Barbara  Oliwiecka  powiedziała,  że  podczas  pandemii  był  podjęty  temat  nowo

zatrudnionego  wicedyrektora  OSRiR,  który  miał  zajmować  się  termomodernizacją

i  fotowoltaiką.  Natomiast  od  2021  roku  nic  nie  było  zrobione  w  tym  kierunku,

a konsekwencje nie zostały wyciągnięte. 

Pan Przybyła poinformował, że wicedyrektor miał głównie zajmować się oszczędnościami.

W  tym  czasie  zostało  wymienione  oświetlenie w  hali  przy  ul.  Łódzkiej  oraz  została

oszacowana wymiana oświetlenia na Hali Winiary Arena, ponieważ formuła oświetleniowa

jest już na tyle przestarzała, że były problemy z zakupem lamp, które są do wymiany. 



Następnie głos zabrał radny Grzegorz Chwiałkowski, który zwrócił się z prośbą, aby wykonać

renowację dachu na budynku przy ul. Wał Piastowski 3. 

Pan  Przybyła  powiedział,  że  ta  naprawa  przekracza  skalę  możliwości  OSRiR,  natomiast

uwzględni to i wystąpi w tej kwestii z prośbą o środki pieniężne.

Do tego tematu odniósł się również radny Artur Kijewski, który poprosił, aby docenić starania

i prace osób, które charytatywnie pracują w Przystani przy ul. Wał Piastowski 3 w Kaliszu.

Następnie  radny  Piotr  Mroziński  zwrócił  się  do  wszystkich  obecnych  na  posiedzeniu

i powiedział, że jego zdaniem spółki miasta powinny promować rozwiązania  odnawialnych

źródeł energii.

Radny  Kijewski  odniósł  się  do  tematu eksploatacji obiektów,  którymi  zarządza  dyrektor

OSRiR.  Dodał,  że  budżet  musi  być  realny,  ale  z  uwzględnieniem  większych  potrzeb

remontowych, aby uniknąć sytuacji, gdzie obiekt z powodów finansowych musiałby zostać

zamknięty.

Głosowanie  nad  autopoprawką:  6 osób  za,  4  osoby  się  wstrzymały  (10 obecnych).

Autopoprawka została pozytywnie zaopiniowana. 

Głosowanie  nad projektem uchwały: 6 osób za, 4 osoby się  wstrzymały  (10 obecnych).

Projekt uchwały wraz z autopoprawką został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad.7.Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Kaliszu,

w roku szkolnym 2022/2023.

Pani Ewelina Dudek naczelnik Wydziału Edukacji omówiła powyższy projekt uchwały. 

Radny  Dariusz  Grodziński  zapytał,  czy  sprawdzenie  cen  jednostek  paliwa  polegało  na

objeździe stacji benzynowych w ciągu jednego dnia. 

Pani Dudek odpowiedziała, że tak i odbywało się to w ostatnim możliwym momencie przed

przygotowaniem projektu uchwały.

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania: 10 osób za (10 obecnych). Projekt uchwały

został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad.8.Projekt  uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie gromadzenia na wydzielonym

rachunku dochodów przez samorządowe jednostki budżetowe prowadzące działalność

określoną w ustawie z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe.

Pani Ewelina Dudek naczelnik Wydziału edukacji omówiła powyższy projekt uchwały. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania: 10 osób za (10 obecnych). Projekt uchwały

został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad.9.Sprawozdanie  z  realizacji  w  2021  roku  „Wieloletniego  programu  współpracy

Miasta  Kalisza  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami

prowadzonymi działalność pożytku publicznego na lata 2021 - 2025” oraz „Programu

współpracy Miasta Kalisza z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021”.

Pan Janusz Sibiński  zastępca  naczelnika  Wydziału Spraw Społecznych  i  Mieszkaniowych

omówił powyższe sprawozdanie. 

Wobec braku uwag sprawozdanie zostało przyjęte. 



Ad.10.Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  trybu  powoływania  członków  oraz

organizacji i trybu działania Kaliskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego.

Pan Janusz Sibiński  zastępca  naczelnika  Wydziału Spraw Społecznych  i  Mieszkaniowych

omówił powyższy projekt uchwały.

Radna Barbara Oliwiecka zapytała, czy odbyły się konsultacje z organizacjami.

Pan Sibiński odpowiedział, że tak. Dodał, że część organizacji wzięło udział w konsultacjach,

aby zgłosić swoje uwagi, które w większości zostały uwzględnione. 

Głos  zabrał  również  radny  Grzegorz  Chwiałkowski,  który  powiedział, że  trudno  jest

wyegzekwować  od sklepów żywność  z  krótkim terminem ważności,  która jest  zdatna  do

jedzenia. Przedstawił przykład, który dotyczy bezpośrednio jego sytuacji. Dodał, że w Polsce

prawdopodobnie jeszcze żaden sklep nie został ukarany za marnowanie żywności. Poprosił,

aby miasto sprawdzało, które sklepy oddają żywność, a które ją marnują. 

Radny Artur Kijewski powiedział, że według niego powinien być nadzór nad rodzinami, które

pobierają żywność od instytucji, tak aby była ona przydzielana sprawiedliwie i po równo. 

Pan Sibiński powiedział, że ta kwestia jest do rozwiązania, ponieważ takie systemy są już

wprowadzane, ale potrzeba na to czasu. Dodał, że temat na pewno będzie zasygnalizowany

takim organizacjom.

Następnie  zabrała  głos  radna  Barbara  Oliwiecka,  która  poinformowała,  że  w  niektórych

fundacjach  istnieją  karty,  dzięki  którym każdy  podopieczny  jest  zarejestrowany,  a  kiedy

przychodzą „dary”, to każdy z nich dostaje informację w formie sms-a. Wywiązała się krótka

dyskusja pomiędzy radnymi w tym temacie. 

Pan Sibiński powiedział, że jako miasto nie chcą narzucać rozwiązania. Dodał, że powinno

być to wypracowane przez organizacje pozarządowe, ponieważ sens funkcjonowania takiego

systemu będzie wtedy, kiedy wszystkie te organizacje wspólnie zadecydują o podjęciu takiej

formy ewidencji. 

Radny Kijewski zapytał,  czy organizacje charytatywne otrzymują dotacje lub jakiekolwiek

wsparcie od miasta w ciągu roku budżetowego.  

Pan Sibiński odpowiedział,  że nie wszystkie, ponieważ co roku jest ogłaszany konkurs na

udzielanie  pomocy  żywnościowej  oraz  rzeczowej  i  w  ubiegłym  roku  działania  te  były

realizowane przez Bank Chleba i Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej.  

Głosowanie: 10 osób za (10 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad.11.Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustanowienia  na  obszarze

rewitalizacji Miasta Kalisza Specjalnej Strefy Rewitalizacji.

Pani  Izabela  Grześkiewicz,  kierownik  Biura  Rewitalizacji  omówiła  powyższy  projekt

uchwały.

Głosowanie: 9 osób za (9 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad.12.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.

Pani Aneta Ochocka skarbnik miasta omówiła powyższy projekt uchwały w części dotyczącej

merytorycznej komisji. 

Następnie głos zabrał radny Dariusz Grodziński, który poinformował, że Specjalny Ośrodek

Szkolno-Wychowawczy  numer  1  w  Kaliszu  zgłaszał  uszkodzenie  nawierzchni  dachu  na

budynku i zapytał czy są przewidziane środki na jego naprawę.



Pani Ewelina Dudek naczelnik Wydziału Edukacji odpowiedziała, że była już dwukrotnie na

wizji lokalnej i ta naprawa jest oczywiście potrzebna, natomiast nie jest pilna. Jeżeli tylko

pojawią się środki finansowe, to będą one przeznaczone na tą naprawę. Wywiązała się krótka

dyskusja w tym temacie między radnymi.

Głosowanie:  7 osób  za,  3  osoby się  wstrzymały  (10 obecnych).  Projekt  uchwały  został

pozytywnie  zaopiniowany  w  działach  i  rozdziałach  merytorycznie  wynikających

z działalności komisji. 

Ad.13.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Miasta

Kalisza na lata 2022-2043.

Pani Aneta Ochocka skarbnik miasta omówiła powyższy projekt uchwały w części dotyczącej

merytorycznej komisji. 

Wobec  braku  pytań  przystąpiono  do  głosowania: 7 osób  za,  3  osoby  się  wstrzymały

(10 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w działach i rozdziałach

merytorycznie wynikających z działalności komisji. 

Ad.14.Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  zasad  rozliczenia

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony

plan  zajęć  jest  różny  w  poszczególnych  okresach  roku  szkolnego,  zasad  udzielania

i  rozmiaru  obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru  godzin zajęć  dyrektorom

i  wicedyrektorom  szkół  oraz  nauczycielom  pełniącym  inne  stanowiska  kierownicze

w  szkole  oraz  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli,  dla

których  nie  ustalono  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych,

obowiązujących w przedszkolach,  szkołach i  placówkach oświatowych prowadzonych

przez Miasto Kalisz.

Pani Ewelina Dudek naczelnik Wydziału Edukacji omówiła powyższy projekt uchwały. 

Głosowanie: 10 osób za (10 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad.15.Pismo  Prezydenta  Miasta  Kalisza  z  dnia  7  czerwca  2022  r.  w  sprawie

zaopiniowania  przez  stałe  Komisje  Rady Miasta  Kalisza  listy  zgłoszonych projektów

w ramach Budżetu Obywatelskiego Miasta Kalisza na 2023 rok.

Pan  Dariusz  Junik p.o.  naczelnika  Wydziału  Rozbudowy  Miasta  krótko  omówił  listy

zgłoszonych projektów do Budżetu Obywatelskiego na 2023 rok. Poinformował, że w sumie

wpłynęły 133 wnioski, z czego 34 to zadania ogólnomiejskie, 10 ogólnomiejskich zielonych

i 89 projekty lokalne. 

Radny Artur Kijewski poinformował, że podtrzymuje temat, który również był poruszany na

posiedzeniu Komisji Rozwoju, Mienia Miasta i Integracji Europejskiej Rady Miasta Kalisza,

a  mianowicie  temat  wycieczek,  które  wzbudzają  duże  kontrowersje  i  jego  zdaniem  nie

spełniają  wymogu ogólnodostępności.  Dodał,  aby  projekty  lokalne  w przyszłych  edycjach

były dedykowane na dany rok konkretnym dziedzinom po to, aby były dobrze przemyślane. 

Radny  Dariusz  Grodziński  poruszył  wątek  OSP  Winiary  i  powiedział,  że  według  niego

negatywna opinia Wydziału Zarządzania  Kryzysowego i  Spraw Obronnych jest  poprawna

i ocenia bieżącą sytuację jednostek OSP w Kaliszu, natomiast warto byłoby dać szansę na

rozwój OSP Winiary. 



Głos zabrała również radna Elżbieta Dębska, która odniosła się do młodzieży zaangażowanej

w życie OSP Winiary i powiedziała, że jest to bardzo budujące widzieć starania strażaków,

a szczególnie tych niepełnoletnich, którzy również uczestniczą w wielu akcjach pożarniczych.

Pan Junik przyznał  rację radnemu Grodzińskiemu i powiedział,  że od tego jest  instytucja

odwołania,  aby  wnioskodawca  mógł  je  złożyć.  Poinformował,  że  można  byłoby  wtedy

ponownie poddać pod głosowanie te zadania. 

Radna  Barbara  Oliwiecka  powiedziała,  że  ma  zastrzeżenia  co  do  kryterium

ogólnodostępności.  Dodała,  że  może  potrzebna  byłaby  zmiana  w  regulaminie,  aby  rady

osiedla konsultowały się z mieszkańcami, ponieważ to oni wiedzą, jakie są ich największe

potrzeby. Wywiązała się dyskusja w tym temacie między radnymi. 

Głosowanie nad zadaniami ogólnomiejskimi zielonymi: 9 osób za, 1 osoba się wstrzymała

(10 obecnych). Zadania zostały pozytywnie zaopiniowane.

Głosowanie na zadaniami lokalnymi:  6 osób za, 4 osoby się wstrzymały (10 obecnych).

Zadania zostały pozytywnie zaopiniowane.

Głosowanie  nad  zadaniami  ogólnomiejskimi:  6 osób  za,  4 osoby  się  wstrzymały

(10 obecnych). Zadania zostały pozytywnie zaopiniowane.

Ad.16.Pismo  Wiceprezydenta  Miasta  Kalisza  z  dnia  15  czerwca  2022  r.  w  sprawie

wyznaczenia członka Komisji Edukacji, Kultury i Sportu do prac w komisji oceniającej

oferty na realizację zadań z zakresu rozwoju sportu.

Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  wyznaczyła  radnego  Mariana  Durleja  do  udziału

w pracach komisji oceniającej oferty na realizację zadań z zakresu rozwoju sportu.

Głosowanie: 10 osób za (10 obecnych). 

Ad.17.Korespondencja:

a) Uchwała  Nr  SO  –  2/0955/180/2022  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 9 czerwca 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku

Komisji  Rewizyjnej  Rady Miasta Kalisza  o  udzielenie absolutorium Prezydentowi  Miasta

Kalisza za rok 2021.

Pani Aneta Ochocka skarbnik miasta krótko omówiła powyższą uchwałę. Komisja zapoznała

się z korespondencją. 

Ad.18.Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  pan  Marian  Durlej  powiedział,  że

dyrektor  Galerii  Sztuki  im.  J.  Tarasina  w  Kaliszu  zwróciła  się  z  prośbą o  utworzenie

dodatkowego  pomieszczenia, które  miałoby pełnić  funkcję  magazynu.  Poinformował,  że

rozmawiał  w  tej  kwestii  z  naczelnikiem  Wydziału  Administracyjno-Gospodarczego  oraz

z dyrektorem Miejskiego Zarządu Budynków Mieszkalnych, natomiast żadne działania w tym

kierunku  nie  zostały  zapoczątkowane.  Zwrócił  się  do  pani  Grażyny  Dziedziak  naczelnik

Wydziału Kultury i Sztuki, Sportu i Turystyki o pomoc w tym temacie. 

Radna  Barbara  Oliwiecka  zapytała  na  ile  szacowana  jest liczba osób  podczas  koncertu

„White”, który odbędzie się na polach marsowych w Kaliszu. Dodała, że jest to darmowy

koncert i obawia się kwestią ochrony na tym koncercie.



Wiceprezydent Grzegorz Kulawinek powiedział, że  liczbę osób szacuje się na ok. 5-7 tys.

Zapewnił, że będą wynajęte odpowiednie służby, tj.: ochrona, policja, czy też straż miejska. 

Radna Oliwiecka poprosiła także o wygospodarowanie miejsca na kącik dla dzieci  w sali,

w której przyjmują radni w Villi Calisia. Uważa, że w każdej takiej jednostce powinna być

przestrzeń przyjazna dzieciom. 

Wywiązała się krótka dyskusja w tym temacie między radnymi. 

Ad.19.Zamknięcie posiedzenia.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu pan

Marian Durlej zamknął posiedzenie dziękując wszystkim za udział oraz dyskusję. 

Przewodniczący

                    Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

                     Rady Miasta Kalisza

                                             /... /

                           Marian Durlej


